

## **U.S. CONSULATE TOULOUSE INTERNATIONAL SCHOOLS IN TOULOUSE**

### **L'Ecole Montessori Internationale (E.M.I.) International Montessori School**

Chemin de Montagne  
31330 Grenade  
Tel. 05.61.82.25.50  
Fax 05.62.79.37.69  
Managers: Ms. Maria McAdam and Ms. Feodora Stanncoiff

The International Montessori School, a private school, provides bilingual education for children, ages 2 ½ to 6 years, which prepares them for both the French and British academic systems.

L'Ecole Montessori Internationale, une école privée, propose une éducation bilingue pour les enfants âgés de 2 ans et demi à 6 ans. L'Ecole les prépare à la fois pour les cursus français et britanniques.

### **International School of Toulouse**

2 allée de l'Herbaudière  
Route de Pibrac  
31770 Colomiers  
Tel. 05.62.74.26.74  
Fax 05.62.74.26.75  
Email : <http://www.intst.eu>  
Principal and General Manager: Mr. Leslie Albiston

The International School of Toulouse is a private school for students of all nationalities at Primary and Secondary levels. The curriculum is based on the British national curriculum but demonstrates an international perspective. Students are prepared for the ISCSE (International General Certificate of Secondary Education) and the International Baccalaureate.

L'Ecole Internationale de Toulouse est une école privée qui s'adresse aux élèves de primaire et secondaire de toutes nationalités. Les cours suivent le cursus britannique dans une perspective internationale. On prépare les élèves au CGIES (Certificat Général International d'Education Secondaire) et au Baccalauréat International.

### **Lycée Polyvalent International Victor Hugo**

Boulevard Victor Hugo, B.P. 317  
31773 Colomiers Cedex  
Tel. 05.61.15.94.94  
Fax 05.61.30.35.91  
Email : [0312093G@ac-toulouse.fr](mailto:0312093G@ac-toulouse.fr)  
Internet : [www.ac-toulouse.fr/lyc-international-colomiers](http://www.ac-toulouse.fr/lyc-international-colomiers)  
Principal: Mr. Patrick Pérez – Tel. 05.61.06.18.08

In the British section of Victor Hugo, a French State secondary school, English-speaking students are completely integrated into the French educational system and also take the French Baccalaureate. These students do, however, take special English lessons in the British section

based on the National Curriculum, culminating in the GCSE examinations in year 10 (UK)/9<sup>th</sup> grade (USA). In addition, they have the option of taking additional French lessons if needed.

Dans la section britannique du lycée Victor Hugo, une école secondaire d'état, les élèves anglophones sont complètement intégrés au système d'éducation française et se présentent au Baccalauréat français à la fin de leurs études secondaires. Néanmoins, ces élèves ont des cours d'anglais renforcés dans la section britannique qui suit le cursus national, se terminant par le GCSE en classe de troisième pour les français. De plus, ils peuvent suivre des cours de français supplémentaires si besoin.

### **Collège Lamartine**

11, rue Mairie Magne  
31000 Toulouse  
Tel. 05.34.51.48.00  
Principal: Mr. Jean-Paul Dides

Collège Lamartine offers 'classes de langage' or 'classes d'accueil' to help foreign students (middle school age) learn French. These classes often include a wide variety of ages and nationalities. All other classes at Collège Lamartine are taught in French.

Le Collège Lamartine propose des 'classes de langage' ou des 'classes d'accueil' pour aider les élèves étrangers (qui ont l'âge d'aller au collège) à apprendre le français. Souvent ces cours s'adressent à des élèves d'âges et de nationalités différents. Tous les autres cours au Collège Lamartine sont en français.